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Aan de leden van de 
Gemeenteraad 

 
 
           Datum: 3 december 2024 
    Onderwerp: Uitkomsten onderzoek ledverlichting sportvelden Hoogeveen 
 Ons kenmerk:   
 

 
Geachte mevrouw, heer,  
 
Door uw raad is middels een motie gevraagd om een onderzoek te laten 
doen naar het plaatsen van ledverlichting op de sportvelden in de 
gemeente Hoogeveen. Met deze brief willen wij u informeren over de 
uitkomsten van het onderzoek naar ledverlichting sportvelden Hoogeveen. 
 
Het college een budget van €10.000 beschikbaar heeft gesteld om 
onderzoek te doen naar het plaatsen van ledverlichting op sportvelden in 
de gemeente Hoogeveen. Het betreft trainingsvelden waar nog geen 
ledverlichting geplaatst was door de gemeente of verenigingen. De 
gemeente is namelijk alleen verantwoordelijk voor de verlichting op 
trainingsvelden. 
 
Een adviesbureau is gevraagd om in kaart te brengen wat (per locatie) de 
kosten zijn van het overstappen naar ledverlichting en daarbij advies te 
geven over hoe dit te doen. In het rapport is ook de besparing per jaar 
meegenomen per sportveld/sportpark. Sportclub Nieuwlande is ook 
meegenomen, maar deze geprivatiseerde vereniging investeert zelf op hun 
sportpark. 
 
Investeringen 
In de onderstaande tabel 1 zijn de financiële gevolgen per 
buitensportaccommodatie in beeld gebracht. Ook staat er welke 
(verwachte) besparing de investering oplevert. Een kanttekening daarbij is 
dat omdat een aantal lichtmasten vervangen moeten worden, de 
terugverdientijd wat langer is dan gemiddeld. 
 
Het totaalbedrag aan investeringen is € 322.975 en dat zou een verwachte 
besparing van € 14.500 per jaar op kunnen leveren. Deze besparing op de 
energierekening is voor de verschillende sportverenigingen substantieel, 
hiermee gaan ze er flink op vooruit. 
 
Als gemeente zijn we verantwoordelijk voor de investeringen in verlichting 
op de trainingsvelden van de sportverenigingen. Het onderzoek en de 
realisatie voeren we samen met de verenigingen uit. Met bestaande 
middelen uit het Noodfonds Energielasten Maatschappelijke organisaties 
kunnen we de investeringen uitkeren als subsidie naar de 
sportverenigingen. Dit budget biedt daarvoor voldoende ruimte. Hiermee 
kunnen we ook snel gaan verduurzamen en de verenigingen sneller 
besparen op hun energierekening. De verwachting is dat we in 2025 de 
meeste sportvelden al kunnen voorzien van ledverlichting. Hierbij houden 
we rekening met eventuele ontwikkelingen rondom de verschillende 
sportparken. 
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Vereniging Investering 
(incl. btw) 

Besparing per 
jaar (geschat) 

HAC’63 (atletiekbaan) € 54.138 € 2.386 
Atletiekbaan landelijke 
wedstrijden 

Meerkosten van 
€ 173.110 

 

Hoogeveense 
Hockeyclub (veld 2) 

€ 38.913 € 5.025 

W.S.V. De Peddelaars € 77.411 € 2.367 
V.V. Tiendeveen € 80.981 € 1.324 
V.V. De Weide € 30.819 € 1.458 
K.V. Niek € 25.042 € 1.207 
V.V. Hollandscheveld € 15.671 € 733 
Totaal € 322.975 

(€ 496.085 bij 
variant twee 
van HAC) 

€ 14.500 

Spuk (18%) € 58.135  
Gemeente 
(Noodfonds 
Energielasten 
maatschappelijke 
organisaties 82%)  

€ 264.840  

 
Met het gerealiseerde onderzoek naar verduurzaming verlichting 
buitensport is voldaan aan de opdracht in de motie. Het onderzoek biedt 
inzichten in de locaties waar nog ledverlichting toegepast kan worden en 
welke investeringen daarvoor benodigd zijn. Hiermee kunnen we in 2025 
investeren in ledverlichting. 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
gemeentesecretaris       burgemeester  

 
 
 
 
 

Bijlage:  
• Businesscase realisatie led-sportverlichting sportparken gemeente 

Hoogeveen 
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